
Základní škola Lučany nad Nisou 

 

Školská rada 

 

Zápis zasedání Školské rady ze dne:    25. 10. 2019 

 

Přítomni: Mgr. Tomáš Štrégl, Mgr. Markéta Augustiňáková, p. Nováková, p. Čílová, p. 

Kunce 

- Mgr. Zdeněk Zoubek se omluvil 

Pozván ředitel školy Mgr. Martin Würz 

 

 

Zápis: 

 

1. zahájení 

2. hlavním úkolem bylo projednání a schválení výroční zprávy o činnosti školy 

o ředitel školy členy školské rady podrobně seznámil se Zprávou o činnosti 

Základní školy v Lučanech nad Nisou za školní rok 2018/2019 

o ředitel školy seznámil se závěry provedených kontrol a hospodaření školy 

v uplynulém školním roce 

3. Pan Kunce nám sdělil novinku, že sokolovna bude přecházet pod majetek obce. 

o Pan Kunce nás dále poprosil, abychom stále dodržovali zamykání dveří při 

příchodu i odchodu ze sokolovny. 

4. Pan ředitel připomněl, že pro letošní rok autobus zastavuje, ale i nabírá cestující přímo 

u školy. 

5. Znovu byl představen projekt na obnovu parkování kolem školy, předělání 

bezpečnostních prvků kolem školy. 

 

Usnesení: 

Výroční zpráva byla přijata pěti hlasy. 

 

 



 

 


